

BAR TABLE WOOD

DESIGNED BY STRAND + HVASS

Et unikt barbord - dansk design, når det er bedst. Det høje langbord kombinerer smuk træforarbejdning og elegant design med kun få og rene linjer, der sammen skaber en unik lethed. Materialevalget bidrager til stabilitet og funktionalitet. Bordet kan sammensættes i en række kombinationer, med en række forskellige overflader, herunder linoleum. Da bordet tilbydes i forskellige størrelser, højder og variationer, kan det sammen med f.eks. Butterfly Bar Wood stolen bruges til forskellige formål, både som højt mødebord på det moderne kontor eller barbord på restauranter.

// A unique bar table - Danish design at its best. The table combines beautiful wood processing and beautiful design that creates a unique ease. The material selection contributes to stability and functionality. The table can be put together in a number of combinations, with a variety of different surfaces including linoleum. Since the table is available in different sizes, heights and variations, it can be used for different purposes e.g. as a meeting table at the modern office or a bar table in restaurants.

/ Ein einzigartiger Bartisch - dänisches Design von seiner besten Seite. Der Tisch kombiniert schöne Holzverarbeitung und Design, das eine einzigartige Leichtigkeit schafft. Die Materialauswahl trägt zur Stabilität und Funktionalität bei. Der Tisch kann in einer Reihe von Kombinationen mit einer Vielzahl von verschiedenen Oberflächen, einschließlich Linoleum, zusammengestellt werden. Da der Tisch in unterschiedlichen Größen und Kombinationsmöglichkeiten angeboten wird, kann er z.B. zusammen mit dem Butterfly Bar Wood zu unterschiedlichen Zwecken eingesetzt werden, als Besprechungstisch im modernen Büro oder als Bartisch in Restaurants.

BORDPLADE: Affaset kant. Massiv eg, lakeret eller sortbejdet, eller krydsfiner med overflade i linoleum eller laminat.
STEL: Massiv eg, lakeret eller sortbejdet.

// TABLE TOP: Beveled edge. Solid oak, lacquered or black-stained, or plywood with linoleum or laminate surface.
FRAME: Solid oak, lacquered or black-stained.

/ TISCHPLATTE: Abgeschrägte Kante. Massivholz, Eiche, lackiert oder schwarzgebeizt, oder Sperrholzplatte mit Linoleum- oder Laminatoberfläche.
GESTELL: Massivholz, Eiche, lackiert oder schwarzgebeizt.

